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AANWEZIGEN 
 

Ouderraad:  
Alexandra Neirynck, Carmen De Rijcke, Els Van Dijck, Esther Dillen, Jessica Publie, Johan 
Verbeeck, Jurgen Van den Bergh, Kaat Arnauts, Virginie Van Droogenbroeck, Kwinten 
Verspeurt, Mark Anthonus, Ruben Luyten, Ruth Gerard, Sarah Piscador, Sophie Hendrickx, 
Stephano Fenicchia, Véronique van Ravestyn, 
 
Afgevaardigden School: 
Tom De Wachter, Eline Verlet, Kathy Stockmans  
 

Ook deel uitmaken van de Ouderraad of wens je sporadisch bij activiteiten een handje toe 
te steken? Neem dan zeker contact op via ouderraad@sintjorisblaasveld.be 

 
AGENDAPUNTEN  
 

1. Verwelkoming nieuwe directieteam en ouderraad team  
Ruben verwelkomt het nieuwe team, iedereen stelt zich kort voor. 
We mogen 3 nieuwe leden in de ouderraad verwelkomen: Virginie Van Droogenbroeck, 
Ruth Gerard, Sarah Piscador.  Maar we nemen ook afscheid van enkele oude leden. 
 

2. Herbevestiging engagement leden Ouderraad  
Ruben legt de nieuwe structuur van de ouderraad uit: 
Voortaan leggen we de klemtoon nog meer op de werkgroepen. Er wordt van elk lid 
verwacht dat ze elk in één (of meerdere) werkgroep zitten. 
De werkgroepen worden verder aangevuld met helpende handen waar nodig. 
We noteren voor dit jaar 6 werkgroepen: Oudercafé, Schoolfeest, Verkoopactie, Verkeer, 
KidsDisco, Veilig internet. 
 

3. Brainstorm thema’s voor dit jaar: 
 
Communicatie:  
Er zijn nog heel vragen en onduidelijkheden onder de ouders rond Scoodle. Er is bij veel 
ouders onduidelijkheid rond wat Scoodle voor hen kan betekenen en concreet inhoudt. 
Zeker het delen van foto’s is een bezorgdheid. De school heeft momenteel geen concrete 
oplossing. Binnenkort vergaderen de directeurs binnen de Kitos groep om dit te bekijken. 
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De website wordt belangrijker aangezien Scoodle geen platform voor de ouders is, maar 
voor de school zelf. 
De kalender van de school kan je alvast koppelen aan je eigen agenda. En af en toe zullen 
er ook foto’s verschijnen op de website. 
Er komt een ICT coördinator die Microsoft Education zal uitwerken binnen de school. 
Wordt vervolgd… 
 
Volgende Thema’s willen we  graag opnieuw bespreken met de nieuwe directie: 

a. Communicatie 
b. Eten in de klas en TV-kijken 
c. Afgeschafte namiddag speeltijd 
d. Maken van huiswerk in nabewaking 
e. Einde schooltijd om 15u05 
f. Prijs nabewaking  

 
4. Stand van zaken bouw 

De bedoeling was in gebruik name op 1 september, maar de brandweer heeft de nieuwe 
gebouwen afgekeurd wegens het niet conform zijn van de branddetectie systemen (brand- 
en alarmcentrale) met nieuwe wetgeving (die net veranderd is). 
Vermoedelijk zal er een nieuwe brandcentrale moeten aangekocht worden. 
De nieuwe planning: verhuis na herfstvakantie. 
 

5. Helpende handen: 
Er kwamen enkele reacties op de vraag naar helpende handen tijdens de infosessies bij het 
begin van het werkjaar. 
We sturen via de school ook een mail uit met QR code voor helpende handen 
Misschien iets met de QR-code doen aan de schoolpoort? 
Marketing campagne starten: QR-code op de uitnodiging van het oudercafé, met een 
stukje ‘what’s in it for me’ om mensen warm te maken om zich in te schrijven als helpende 
hand. 
 

6. Voorstellen en bedenken van activiteiten schooljaar 2023-2024  
 

Verdeling werkgroepen (per activiteit en/of thema)  
Er gaat een lijst rond in de vergadering waar iedereen kan aanduiden in welke 
werkgroep(en) hij/zij wil zitten. 
 

Oudercafé:  
Deze werkgroep kwam al een eerste keer samen.  Er zal kunnen ingeschreven worden om 
bij de start iets kleins te kunnen eten. Er werd eerst gedacht aan Stoofvlees met frietjes, 
maar de Ouderraad was hier niet enthousiast over. 
Er komt een knutselhoek en ook een wedstrijd voor de leukste en origineelste verkleed 
outfit bij de kids. Nadien volgt nog een kleine kidsDisco. 
Er kwamen heel wat waardevolle opmerkingen uit de Ouderraad, de werkgroep gaat hier 
mee aan de slag. 
⁃ Kids disco vroeger laten beginnen voor de kleuters 
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⁃ Voor kleuters hotdog ipv stoofvlees. Hotdogs is makkelijker. 
⁃ Spaghetti ipv stoofvlees  
⁃ Iets met een quiz doen 
 

Verkoopsactie: 
Er zijn verschillende ideeën om een verkoopsactie op te zetten om geld in te zamelen voor 
de Ouderraad. Maar… de school zal voor de warmste week zelf ook iets verkopen. 
Enkele ideetjes die de werkgroep kan meenemen: 
⁃ Lotus koekjes pakketten  
⁃ Kerstrozen 
⁃ Fruitmand 
⁃ Cava 
⁃ Wijn 
 

Blaasveld feest 
Deze werkgroup wordt binnenkort opgestart en neemt enkele belangrijke zaken mee uit 
de evaluatie na de editie van vorig jaar. 
 

Schoolfeest 
Deze werkgroup wordt binnenkort opgestart en neemt enkele belangrijke zaken mee uit 
de evaluatie na de editie van vorig jaar. 
 

Verkeer 
Momenteel gaf niemand zichzelf op om in deze werkgroep te zitten. We wachten 
voorlopig even af wat de school rond dit thema zal doen dit jaar. 
 

Veilig internet voor kids  
Juf Eline gaf vooraf hierond informatie door aan het bestuur. De Gezinsbond heeft een 
pakket van vormingen voor ouders klaar waar we als school op kunnen intekenen. 
Allemaal rond kinderen & internet. Een thema waar veel ouders mee worstelen.  
De werkgroep gaat hier mee aan de slag. 
 

Andere losse ideetjes: 
Iets doen rond gebruikte turnkledij? 
Waarom niet ruimer trekken richting fietsen, speelgoed,… 
Een weggeefkast op school? 
 
Kwinten maakt voor elke werkgroep een whatsapp groep. Elke werkgroep is zelfsturend, 
verkiest een eigen kapitein (voorzitter), plant z’n eigen vergaderingen en brengt bij elke 
Ouderraad verslag uit van de stand van zaken. 
 
 

7. Financieel eindverslag vorig schooljaar  
Er zijn tijdens de vakantie nog enkele kleine rekeningen bij gekomen. Waardoor de 
eindbalans van vorig jaar rond € 6400,- ligt. 
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8. Bespreken uitgaven Ouderraad.  

Uit onze brainstorm komen volgende mogelijke thema’s om dit jaar of de komende jaren in 
te investeren als Ouderraad: 

- muziekinstallatie 
- Turn-t-shirt 
- Meerdaagse uitstappen? 
- Zwemmen 
- Speelplaats opfrissen of speeltoestel aankopen 

 
Zwemmen: 

Johan bekijkt samen met financieel verantwoordlijke Tom enkele mogelijkheden voor onze 
school. 
Huidige situatie bij Sint-Jan: De Ouderraad betaalt het vervoer (+/- 5000,-/jaar) voor alle 
klassen (6 klassen). De school betaalt de toegang tot het zwembad.  
 

9. Bepalen thema’s Ouderraad 
Tijdens elke Ouderraad trachten we opnieuw één thema centraal te zetten.  Een lijst met 
thema’s werd samengesteld en ingepland in de agenda (zie hieronder). 
 
 
Data vergaderingen Ouderraad 2023-2024 
 

a. Maandag 6 november om 20u00 - thema: openstaande zaken vorig 
schooljaar + foto's / GDPR 

b. Donderdag 14 december om 20u00 - thema: inclusie en anderstalige ouders 
c. Dinsdag 6 februari om 20u00 - thema: schoolcommunicatie 
d. Maandag 18 maart om 20u00 - thema: beweging op school + zwemmen 
e. Dinsdag 16 april om 20u00 - thema: huiswerk 
f. Donderdag 13 juni om 20u00 - nabespreking van het jaar / afsluitende drink 

 
 
Agenda volgende vergadering: Ma. 6 november om 20u00 

- Thema: openstaande zaken vorig schooljaar + foto's / GDPR 
- Opvolging opmerkingen rond Scoodle en delen van Foto’s met ouders 
- Laatste info en werklijst Oudercafé  

 
 
 


